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Abstract (en)
[origin: US2018087473A1] A free-piston Stirling cycle engine includes a hermetically sealed pressure housing with a working section and at least
one displacement section adjacent to the working section. At least one working piston, which forms part of a linear generator, is movably arranged
in the interior of the working section and a regenerator is arranged in the at least one displacement section such that mechanical work can be
performed by the working piston when the pressure housing is filled with a working gas and under the influence of a temperature difference between
the displacement section with an elevated temperature and the remainder of the pressure housing with a lower temperature and the mechanical
work can be converted into electrical energy by the linear generator.

Abstract (de)
Es soll eine Freikolben-Stirling-Kreislaufmaschine (0), umfassend ein hermetisch geschlossenes Druckgehäuse (3) mit einem Arbeitsabschnitt
(I) und mindestens einen an den Arbeitsabschnitt (I) angrenzenden Verdrängerabschnitt (II), geschaffen werden, wobei im Innenraum des
Arbeitsabschnittes (I) mindestens ein Arbeitskolben (11') bewegbar, einen Teil eines Lineargenerators (1) bildend, angeordnet ist und im mindestens
einen Verdrängerabschnitt (II) ein Regenerator (2) angeordnet ist, sodass bei Füllung des Druckgehäuses (3) mit einem Arbeitsgas (11) und bei
Einwirkung eines Temperaturunterschiedes zwischen dem Verdrängerabschnitt (II) bei erhöhter Temperatur (T2) und dem Rest des Druckgehäuses
(3) bei niedriger Temperatur (T1, T1<T2) mechanische Arbeit durch den Arbeitskolben (11') verrichtbar und vom Lineargenerator (1) in elektrische
Energie umwandelbar ist.
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